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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 26. zasedání AS FSv, které se konalo dne 15.12.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 

Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Hájek, prof. Máca, prof. Šenberger, prof. Konvalinka, 
Ing. Vlasák, Ing. Kokešová 

 
Dr. Šibrava zahájil 26. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení výročních zpráv FSv za období 2006-2009 
3. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv 2009-2010 
4. Různé 
 

Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn.  
Paní děkanka shrnula postup vedení fakulty ohledně stipendií. Byly stanoveny programy, ve 
kterých se výsledky vymykají průměru a ve kterých bude známkování upraveno a sledováno. 
Prof. Hájek slíbil změny v systému hodnocení doktorandů. 
Paní děkanka informovala o předpokládaném způsobu financování fakult podle počtu studentů. 
Otázka 5% solidarity mezi fakultami ČVUT se týká prvních ročníků bakalářských studentů, na 
další stupně studia se tato dohoda nevztahuje. V současné době se pracuje na další koncepci.  
 
Bod 2.  Projednání a schválení výročních zpráv FSv za období 2006-2009 
 
AS není usnášeníschopný. Zprávy byly projednány bez připomínek. Ke schválení budou 
předloženy novému senátu. 
 
Bod 3. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv 2009-2010 
 
AS není usnášeníschopný. Zpráva bude redakčně upravena a ke schválení předložena novému 
senátu.  
 
Bod 4.  Různé 
 
Pan tajemník zpracoval koncept návrhu úpravy organizačního řádu. Návrh bude předložen 
novému senátu hned na jeho prvním zasedání.  
AS diskutoval o prodeji výukových středisek Mariánská a Počátky, které jsou ztrátové. Pan 
tajemník na koncepci prodeje pracuje a bude žádat AS o souhlas k prodeji. Prof. Šenberger doplnil 
informace o rozšíření ubytovacích kapacit v Telči.  
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude ve středu 5. 1. 2011 v 9:00 v B169. 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


